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Tak ako kedysi sľúbil dávať dole politikov?
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SLOVENSKO: Pred niekoľkými dňami napísal na svojom facebooku, že bude „dávať dole
novinárov“, ktorí sa spreneveria svojmu poslaniu. Veľmi podobným spôsobom sľúbil pred
pár rokmi, že bude dávať dole politikov, ktorí robia prešľapy. Ako to vtedy dopadlo? A čo
teda môžu čakať žurnalisti?

Na snímke podpredseda vlády SR a minister financií SR Igor Matovič (OľaNO)

Tento týždeň napísal Igor Matovič, minister financií a predseda hlavného koaličného subjektu, hnutia
OĽaNO, na svoj facebook toto:
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„Dnes som bol na Exprese u Braňa Závodského a keď ste to počuli, tak ste určite cítili, že bol akýsi
premotivovaný a silou-mocou mi chcel vložiť do úst to, čo som nikdy nepovedal. Verklíkoval, že som
povedal, že všetci slovenskí novinári sa dajú kúpiť za 500 €, hoci som to nikdy nepovedal. Že som o
všetkých slovenských novinároch povedal, že používajú manipulatívne praktiky ako za Hitlera, hoci
som to nikdy nepovedal … a tak napriek tomu, že Závodského považujem za výrazný kvalitatívny
nadpriemer slovenskej žurnalistiky, bránil som sa a opakovane som mu dokazoval, že teraz nepekne
manipuluje aj on.

No nič. Skončili sme s tým, že ma vyzval, aby som zverejnil konkrétnych novinárov, ktorí sa dajú
kúpiť. Tak som priamu výzvu hneď prijal a povedal som, že teda budem skorumpovaných
novinárov dávať rad radom dole. Tak, ako som svojho času dal dole z pozície Ruttkayovú a
odvtedy zbytočne nekazí meno novinárskemu stavu.“

Toľko Matovičov citát zo stredy tohto týždňa. Táto situácia sa ako vajce vajcu podobá inej situácii
spred pár rokov, keď Matovič bol ešte v opozícii. Vtedy na jednej tlačovke verejne sľúbil, že bude
odhaľovať kauzy politikov bez ohľadu na ich stranícku príslušnosť, padni komu padni.

A preto sme ho vtedy vyzvali (v tom čase s Hlavnými správami ešte komunikoval), aby sa zameral aj
na vtedajšieho prezidenta Andreja Kisku. Po odstúpení Fica, Kaliňáka, Druckera a Gašpara totiž
Kiska bol posledným v rade hlavných reprezentantov vtedajšej garnitúry zodpovednej za aktuálny
stav štátu a spoločnosti, ktorý ešte neodstúpil, pričom o jeho možných hriechoch sa v tom čase už
medzi pospolitým ľudom dosť hovorilo. Matovič vtedy odpovedal, že podobné informácie o Kiskovi
nemá, ale že ho to zaujíma, a že ak budeme niečo mať, nech mu to pošleme.

A tak sme mu poslali mail, ktorý sme zároveň uverejnili v Hlavných správach ako verejnú výzvu, aby
urobil, čo sľúbil, aj s linkami na rôzne stránky, kde sa o Kiskovom „masle na hlave“ písalo, aby sme
mu tým poskytli hneď aj návod, ako a kde začať po Kiskových kauzách pátrať. Výsledok? Matovič sa
urazil, vraj to bol od nás podraz. A prestal s Hlavnými správami komunikovať. Ten príbeh je
podrobnejšie opísaný v knihe „Prípad Zakázané Hlavné správy“.

Nuž a pointa je, že Matovič na Kisku, ale ani na nikoho z politikov, s ktorými bol v partii, počas
nasledujúcich rokov nikdy nič nenašiel, hoci tlačovky so senzačnými odhaleniami o tom, ako smeráci
a iní ľudia z vtedajšej koalície kradli a páchali iné trestné činy, robil aj naďalej takmer na dennej
báze.

A preto je tu teraz otázka: zachová sa Igor Matovič rovnako ako vtedy? Pôjde naozaj po všetkých
skorumpovaných novinároch, padni komu padni? Pôjde teraz aj po novinároch z istého
nemenovaného denníka, ktorí píšu evidentne podľa nôt z istého veľvyslanectva? Konkrétne napríklad
po istej novinárke, ktorá má nadštandardné styky s istou sudkyňou a možno práve od nej dostáva ten
denník exkluzívne informácie na manipulovanie verejnej mienky, niekedy dokonca skôr, než ich majú
niektoré štátne orgány?

Odváži sa hrdinský bojovník Igor dať dole aj hlavné hniezdo prestitútskych brainwashingtonských
zmijí na Slovensku? Alebo si trúfne dať dole iba tých, ktorých sa nebojí, a ktorí nie sú chránení „z
vyšších miest“? Vy si čo myslíte, ktorá možnosť je správna?
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